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Protokół nr LXII/23 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 31 sierpnia 2023 roku o godz. 11:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Beata Bura 

Waldemar Czerwiński  

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Ilona Pazoła-Szymańska 

Dariusz Stachowiak  

Ewa Szczepaniak  

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka  

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza, Sekretarz Gminy- Krzysztof Kurpisz 

 Inspektor- Mateusz Poprawski  

 Radca Prawny- Teresa Andrzejewska 

 Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju- Ewelina Zmuda 

 Pawlicka- Grzymisławska Anna- Referent 

 Barańska Agnieszka- Referent 

 Markowska Monika- Młodszy Referent  

 Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie- Aldona Łuczak 

 Dyrektor Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie- 

Daria Głuszek 

 Zastępca Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie- Joanna Kuczyńska 

 Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, p.o. Kierownika 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji- Aneta Lewusz 

 p.o. Dyrektora Przedszkola w Trzeboszu- Karolina Busza 

 Dyrektor Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie- Anna Busza- Noińska 

 p.o. Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Gościejewicach- Anna 

Ratajczak 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej im. bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie- 

Małgorzata Świątek  

 Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej- Paweł 

Dudziak  

 Radny Rady Powiatu Rawickiego- Wiesław Ceglarek  

 Radny Rady Powiatu Rawickiego- Maciej Jagodziński  

 Sabina Szlachetka- Andersz 

 Mieszkańcy Gminy Bojanowo 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
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Od godz. 11:03 w posiedzeniu LXII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie uczestniczy Pani Ilona 

Pazoła- Szymańska.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 11:02 dokonał Przewodniczący Rady- Jan Moryson. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 11 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  

i uwagi co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 

Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń.  

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad LXII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Jan Moryson poinformował, że otrzymał wniosek od Burmistrza Bojanowa  

o zmianę porządku obrad LXII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie w dniu 31 sierpnia 2023 

roku poprzez wykreślenie projektu uchwały w sprawie:  

1) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Bojanowo do Projektu w ramach Krajowego 

Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności (KPO) Inwestycja B2.2.2. 

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Pan Jan Moryson zarządził głosowanie nad wykreśleniem z porządku obrad wnioskowanego 

projektu uchwały.  

 

Wniosek został przegłosowany. Za wykreśleniem z porządku obrad wnioskowanego projektu 

uchwały głosowało 11 radnych „za”. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan 

Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła 

Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 4 

Alina Broniarz, Renata Jagodzik, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz 

 

Drugi wniosek złożył Pan Tomasz Woźniczka- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 

Kultury Fizycznej, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego. W piśmie 

Przewodniczący Komisji zwraca się z prośbą o zmianę porządku obrad LXII sesji Rady 

Miejskiej w Bojanowie w dniu 31 sierpnia 2023 roku poprzez wykreślenie projektu uchwały 

w sprawie: 

1) określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów  

i wysokości stypendiów sportowych dla zawodników, którzy osiągnęli wysokie 

wyniki sportowe.  
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Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

W wyniku odbytej na komisji dyskusji oraz wielu propozycji zmian radni zawnioskowali  

o wykreślenie z porządku obrad niniejszej uchwały i przeniesienie dyskusji na kolejną 

komisję i sesję.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wykreśleniem z porządku obrad 

wnioskowanego projektu uchwały.  

 

Wniosek został przegłosowany jednogłośnie. Za wykreśleniem z porządku obrad 

wnioskowanego projektu uchwały głosowało 11 radnych „za”. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan 

Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła 

Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 4 

Alina Broniarz, Renata Jagodzik, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz 

 

Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek LXII sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad LXII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr LXI/23 z sesji, która odbyła się w dniu 22 czerwca 2023 roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Uchwały NR XXIX/210/21 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 marca 

2021 r. w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy  

w Gościejewicach,   

b) utworzenia Klubu Dziecięcego, dla którego Gmina Bojanowo jest organem 

prowadzącym oraz nadania mu statutu,  

c) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości- działki ew. nr 546/16 położonej  

w Bojanowie,  

d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości 

rolnej położonej na terenie Gminy Bojanowo,  

e) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Bojanowo,  

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2023-2032, 

g) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok.  

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

9. Wolne wnioski i informacje. 
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10. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr LXI/23 z sesji, która odbyła się w dniu 22 czerwca 

2023 roku. 

 

W związku z tym, że do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 22 czerwca 2023 roku nie 

wniesiono uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował o przyjęcie 

powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni- 11 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan 

Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła 

Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 4 

Alina Broniarz, Renata Jagodzik, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz 

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Przystępując do niniejszego punktu w pierwszej kolejności Burmistrz Bojanowa oraz 

Przewodniczący Rady złożyli podziękowania za pracę odchodzącej na emeryturę Pani Sabinie 

Szlachetka- Andersz- Kierownikowi Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie. 

Podziękowania złożyli również kierownicy jednostek organizacyjnych i zakładów 

budżetowych oraz dyrektorzy szkół i przedszkoli z gminy Bojanowo.  

Zabierając głos Pani Sabina Szlachetka- Andersz wyraziła słowa podziękowania wszystkim,  

z którymi przyszło jej współpracować.   

 

Następnie Burmistrz Bojanowa: 

- złożył życzenia Pani Joannie Kuczyńskiej obejmującej stanowisko Kierownika Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Bojanowie, 

- przedstawił nową dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Gościejewicach Panią 

Annę Ratajczak.  

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Następnie została przedstawiona informacja o wydanych zarządzeniach. Informacja stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

Pytań do przedstawionych informacji nie było.  
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Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Uchwały Nr XXIX/210/21 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 marca 

2021 r. w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy  

w Gościejewicach,  

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady.  

O głos został poproszony Burmistrz Bojanowa celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 6 

głosami „za” przy 4 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”.   

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 6, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Jarosław Bartkowiak, Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Tomasz Woźniczka 

 

PRZECIW (4) 

Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (1) 

Sebastian Miekisz 

 

NIEOBECNI: 4 

Alina Broniarz, Renata Jagodzik, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz 

 

O godz. 11:54 posiedzenie LXII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie opuszcza Pani Beata Bura.  

 

Uchwała Nr LXII/425/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 31 sierpnia 2023 r. w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XXIX/210/21 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 marca 2021 r.  

w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Gościejewicach 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) utworzenia Klubu Dziecięcego, dla którego Gmina Bojanowo jest organem 

prowadzącym oraz nadania mu statutu,  

 

O godz. 11:55 posiedzenie LXII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie opuszcza Pani Ilona 

Pazoła- Szymańska.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady.  

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Bojanowa.   

 

Pan Waldemar Czerwiński zwrócił się z pytaniem cyt.: „W przybliżeniu kwoty, jakie to by 

były za jedno dziecko?”. 

Burmistrz Bojanowa wyjaśnił, że na chwilę obecną nie chciałby informować, jakie to będą 

kwoty, ponieważ nie ma takich wyliczeń. Wspólnie z Kierownikiem, który zostanie wybrany, 
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będzie to w kwestii organizacji budżetu na przyszły rok. W ramach środków otrzymanych na 

utrzymanie w wysokości 700 tys. zł- kwota ta pozwoli zmniejszyć środki, jaką będą musieli 

pokrywać rodzice. W prywatnych przedszkolach opłaty te przekraczają kwotę jednego tysiąca 

złotych.  

 

Więcej pytań nie było, Przewodniczący zarządził głosowanie. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie 9 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 6 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr LXII/426/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 31 sierpnia 2023 r. w sprawie 

utworzenia Klubu Dziecięcego, dla którego Gmina Bojanowo jest organem prowadzącym 

oraz nadania mu statutu stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości- działki ew. nr 546/16 położonej  

w Bojanowie,  

 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pani Moniki Markowskiej o zabranie głosu 

celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta  

9 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: 6 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr LXII/427/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 31 sierpnia 2023 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości- działki ew. nr 546/16 położonej w Bojanowie  

stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
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Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości 

rolnej położonej na terenie Gminy Bojanowo,  

 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  

O głos została poproszona Pani Monika Markowska celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie 9 głosami 

„za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 6 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr LXII/428/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 31 sierpnia 2023 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości rolnej 

położonej na terenie Gminy Bojanowo stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Bojanowo,  

 

Pan Jan Moryson poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych 

Rady.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Monika Markowska.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do podjęcia autopoprawki do projektu 

uchwały. Autopoprawka została podjęta 9 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: 6 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Tomasz Wałkiewicz 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została podjęta 9 głosami „za”.  



8 

 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: 6 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr LXII/429/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 31 sierpnia 2023 r. w sprawie 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Bojanowo 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2023-2032,  

 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  

O głos został poproszony Pan Mateusz Poprawski celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do podjęcia autopoprawki. Autopoprawka 

została podjęta 9 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: 6 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Tomasz Wałkiewicz 

 

Po podjęciu autopoprawki przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została podjęta  

9 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 
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NIEOBECNI: 6 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr LXII/430/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 31 sierpnia 2023 r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2023-2032 stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

g) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok.  

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pana Mateusza Poprawskiego o zabranie głosu 

celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań nie było, przystąpiono do podjęcia autopoprawki do projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. Autopoprawka została podjęta 9 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: 6 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Tomasz Wałkiewicz 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 

rok. Uchwała została podjęta 9 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: 6 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr LXII/431/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 31 sierpnia 2023 r. w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
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Dot. pkt. 7. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie. 

 

Dot. pkt. 8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Dot. pkt. 9. Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że do końca bieżącej kadencji komisje i sesje odbywać 

się będą o godz. 16:00. Dni pozostają bez zmian, komisje we wtorek, sesje- w piątek. We 

wrześniu odbędzie się również komisja poświęcona Pensjonacie.  

Na zakończenie Pan Jan Moryson zaprosił na uroczyste otwarcie zakończonej inwestycji na 

ul. Drzymały.   

 

Pan Waldemar Czerwiński zapytał odnośnie rozpoczętej inwestycji drogowej z Bojanowa do 

Gościejewic- jak będzie zorganizowany objazd? 

Burmistrz Bojanowa odniósł się w pierwszej kolejności do inwestycji prowadzonej przez 

Starostwo Powiatowe- inwestycji drogowej na odcinku Bojanowo- Sowiny, po czym 

odnosząc się do inwestycji gminnej realizowanej w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład 

Program Inwestycji Strategicznych PGR-y, poinformował, że zakres wykonywanych prac na 

świetlicy wiejskiej w Gościejewicach jest na wysokim poziomie zaangażowania. Kwestie 

drogowe- informacje były przekazywane od wykonawcy na kanałach informacyjnych gminy. 

Od dnia 28 sierpnia zostały rozpoczęte prace i wytyczone objazdy. Mimo, że są objazdy, 

wykonawca umożliwił mieszkańcom przejazd drogą asfaltową w czasie niepogody, ale też  

w ramach swoich sił i środków wyrównał i uwalcował drogę w kierunku Klapowa.  

W bieżącym roku rozpoczną się prace związane z budową drogi pieszo- rowerowej  

i chodnikami. Na chwilę obecną nie ma żadnych opóźnień. Następnie została przekazana 

informacja, że: 

- do końca roku mają zostać zakończone prace na pierwszym odcinku inwestycji Bojanowo- 

Sowiny, 

- został złożony przez powiat rawicki wniosek o środki finansowe na kontynuację inwestycji 

od krzyżówki na Gościejewice w kierunku Sowin.   

 

Pan Jan Kubis zwrócił się z pytaniem odnośnie ścieżki pieszo- rowerowej do Tarchalina? 

Burmistrz Bojanowa poinformował, że w ramach ósmej edycji Rządowego Funduszu Polski 

Ład Program Inwestycji Strategicznych, został złożony wniosek na budowę, przebudowę, 

remont dróg i ulic oraz chodników na terenie gminy Bojanowo. Zawnioskowana została 

kwota 2 mln zł. W planach są łączniki na Gołaszynie, kilka zaprojektowanych chodników  

i m.in. ścieżka do Tarchalina. Jeżeli wniosek zostanie pozytywnie rozpatrzony, będziemy 

ogłaszać przetargi na realizację zadań chodnikowo- drogowych.  

Kolejny złożony wniosek w ramach powyższej edycji- rewitalizacja parku im. Kosynierów. 

Wnioskowana kwota- 1.100.000 zł. Planowane jest szukanie oszczędności w energii 

elektrycznej- został złożony wniosek na odnawialne źródła energii w Gminie Bojanowo  

wraz z wymianą oświetlenia ulicznego na energooszczędne. Wniosek opiewa na kwotę 

4.900.000 zł. W bieżącym tygodniu został uruchomiony program- Rozświetlamy Polskę na 

który każda z gmin może wnioskować o kwotę do 4 mln zł. Wniosek w Programie na pewno 
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złoży gmina Bojanowo. Kolejne wnioski złożone w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład 

Program Inwestycji Strategicznych Edycja VI PGR: 

- budowa pełnowymiarowego boiska piłkarskiego w Bojanowie, kwota aplikowana to 

4.900.000 zł, 

- rewitalizacja miejscowości popegeerowskiej Sowiny.  

Następnie została wspomniana pierwsza edycja Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, 

w ramach którego zostało złożonych 10 wniosków. Wsparcie otrzymała: 

- gmina Bojanowo w kwocie 640 tys. zł na elewację budynku na ul. Drzymały, 

- parafia Sułów Wielki na modernizację i impregnację zabytkowego dachu drewnianego  

w kościele w Giżynie w wysokości ponad 200 tys. zł. 

W ramach drugiej edycji Rządowego Programu Odbudowy Zabytków wnioski zostały 

złożone na: 

- remont zabytkowego budynku przedszkola w Trzeboszu, 

- kontynuację odbudowy ogrodzenia na ul. Drzymały,  

- remont wieży kościelnej kościoła parafialnego w Bojanowie. 

 

Pan Waldemar Czerwiński zwrócił się z pytaniem jak wygląda kwestia ronda przy cmentarzu 

parafialnym? 

Odpowiadając Burmistrz Bojanowa poinformował, że po ostatniej komisji pozytywnie jest 

rozpatrzona kwestia doposażenia skrzyżowania w dodatkowe znaki informujące (świetlne 

znaki informujące stop). Koncepcja ronda była przygotowana, ale dzisiaj priorytetem jest 

pozyskiwanie środków na kontynuację budowy drogi do Sowin. Na chwilę obecną nie 

słyszałem, żeby była procedowana kwestia ronda. Ponadto żeby mogło powstać rondo, 

musiałyby zostać wykupione pobliskie tereny.  

 

Wywiązała się krótka dyskusja odnośnie rond, po czym Pan Wiesław Ceglarek poinformował, 

że niezrozumiałe jest, jak może dojść do wypadku na skrzyżowaniu przy cmentarzu. Zdaniem 

radnego zapominamy o znakach drogowych i włączania sygnalizacji przez kierowców. 

Została poruszona kwestia wyjazdu z rynku na dworzec oraz przekazana informacja odnośnie 

wyremontowanej sali gimnastycznej Zespołu Szkół Przyrodniczo- Technicznych Centrum 

Kształcenia Ustawicznego w Bojanowie i otrzymanych środków na kolejne remonty szkoły.  

 

O godz. 12:42 posiedzenie sesji opuszcza Pan Sebastian Miekisz.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że posiada apel z Ministerstwa Spraw Zagranicznych  

o godne uczczenie 84. rocznicy napaści Niemiec na Polskę i zaprosił na jutrzejszą mszę 

świętą. 

 

Pan Tomasz Woźniczka poruszył kwestię zalewania skrzyżowania ul. Wolności i ul. 

Browarowej, złego usytuowania studzienek i ich częstego zatykania. Radny wyraził zdanie, 

że należałoby pochylić się nad niniejszym tematem, aby w przyszłości nie był to teren 

zalewowy.  

 

Pani Ewelina Srebrniak poruszyła kwestię nie korzystania przez Ośrodek Pomocy Społecznej 

z „Programu 75+” oraz zwróciła się z pytaniem, kiedy będą podejmowane takie programy  

i kiedy pracownicy pojadą do osób, które wymagają takiej opieki i zapoznają się z całą 

sytuacją?  

 

Więcej głosów nie było.  

 



12 

 

 

Do pkt. 10. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył LXII sesję o godzinie 12:47. 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak      Jan Moryson 

 


